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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Naar aanleiding van het krantenbericht van 31 oktober jl. in BN de Stem over de overlast bij de Tiny

Houses (zie HIER) op Stadoevers het volgende: de overlast die daar ervaren wordt is mede de

oozaakvan de GraffitihalThe Loods waar regelmatig muziek te horen is!

Vooral in de weekenden worden in de graffitihalThe Loods feesten georganiseerd. Tevens is de

locatie waat ze nu zitten maar tijdelijk, zoals in het verleden door voormalig wethouder Theunis is

aangegeven.

Vitaal Liberaal denkt dat er een mogelijkheid bestaat om de Graffitihal The Loods een definitieve
ruimte aan te kunnen bieden en wel op de Vijfhuizenberg. Met wat wilskracht is daar een nu

leegstaande loods in te richten om voor deze doelgroep, graffiti spuiten, (feesten met harde muziek is

dat niet) een mooi alternatief aan te bieden. Tevens komt er dan versneld een oplossing bij

Stadoevers om eventueel meer Tiny Houses te plaatsen.

De fractie van Vitaal Liberaal heeft daarom de volgende vraag:

1. Bent u bereid om de mogelijkheden voor de gebruikers van graffitihal The Loods op de

Vijfhuizenberg te gaan ondezoeken?

Namens de fractie van Vitaal Liberaal,

Jac Wezenbeek
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Bent u bereid om de mogelijkheden voor de gebruikers van graffitihalThe Loods op de
Vijfhuizenberg te gaan onderzoeken?

Stadsoevers is een gebied in ontwikkeling. Placemaking, pionieren en experimenteren met tijdelijke

initiatieven zoals The Loods en Tiny houses is belangrijk voor de gebiedsontwikkeling. Het klopt dat er

door de bewoners van Tiny Oevers wel eens hinder wordt ervaren. Het is goed om ook te vermelden

dat de bewoners van Tiny Oevers en de gebruikers van The Loods elkaar ook weten te vinden als dit

het geval is.

The Loods is van betekenis voor Roosendaal en voegt iets toe aan het culturele aanbod in de stad.

Evenementen zijn voor hen van belang om projecten te kunnen bekostigen. lndien verhuizing in de

toekomst aan de orde is, gaan we op zoek naar een geschikte locatie.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De bu


